

## **REFERAT**

# **MØTE I ALPINKOMITEEN**

**Onsdag 26. januar 2022**

**via Teams**

**Til stede:** Jørtik Linberg, Jo Mork, Jon Monshaugen, Sondre Landmark,  
Amund Gråberg, Marianne Myklebust og Ellie Lein



---

## **Gjennomgang av forslag til presentasjon/invitasjon felles samlingsopplegg 2022-23**

Jørtik presenterte samlingsopplegg 2022-23 etter mønster av det som er gjort i Møre og Romsdal og Buskerud/Hallinglaget. Målet er å skape et godt treningsmiljø for å samle miljøene best mulig, og derigjennom styrke samhold og redusere frafall.

### **Utøvere**

- Hovedmålgruppe er U12-U16
- Bør gjøres en kartlegging av aktuelle utøvere
- Gruppeinndeling avhenger av antall utøvere som ønsker å være med.
- I første omgang et opplegg for Oppland, etter hvert vurdere om Hedmark også ønsker å delta.
- Det kan også være aktuelt å innlemme telemark og evt. parautøvere

### **Klubb**

- Viktig å gi klubbene et kollektivt ansvar, f.eks. nedsette en arbeidsgruppe som har ansvar for planlegging, gjennomføring og økonomioppfølging.

### **Foreldre**

- Det bør også stå noe om foreldrenes rolle.
- Kan være nyttig å skape en kultur der foreldrene er med og bidrar i bakken. Denne typen samlinger er en fin arena for rekruttering av foreldre og avtroppende utøvere inn i trener-og tilretteleggerrollen, i tillegg til evt. trenerkurs.

### **Trenere**

- Hvem er aktuelle som trenere?

## **Økonomi/budsjett**

- For å gjøre det mest mulig attraktivt og tilgjengelig for klubbene, er det viktig at skikretsen også er med og bidrar økonomisk.
- AK vil utarbeide et mer konkret budsjett etter at prosjektet er presentert for klubbene og vi vet mer om oppslutningen.
- YAV og Jansrudrennet kan være en inntektskilde
- Styret i OSK bør ta en overordnet diskusjon om EK Telemark evt. kan brukes til tiltak innen alpint som også er åpne for telemarkkjørere.

## **Veien videre**

- Jørtik bearbeider dokumentet, evt. innspill fra AK innen fredag 28/1
- Ferdig dokument sendes ut til alle aktuelle klubber
- Alle innkalles til **Teams-møte onsdag 9. februar kl. 20.00**, hovedfokus på møtet: Informasjon og innsalg, og bli enige om et opplegg som klubbene også har eierskap til.
- Alle i AK sender Jørtik en oversikt over hvem i egen klubb som bør innkalles til møtet innen fredag 28/1

## **Status terminliste**

### Jansrudrennet

- Arrangeres ifbm. WC i Kvittfjell 5. mars.
- Sondre er i dialog med Gjøvik SK om at de tar på seg arrangementet i år, med dugnadsbidrag fra PGA, Sondre følger opp.
- Må legges inn rennsøknad i SportsAdmin så snart det er avklart

### Young Attacking Vikings

- Arrangeres lørdag 9. april på Skeikampen, alle klubbene i fellesskap
- Org.kom settes etter møtet med klubbene 9. februar.

## **AK-ledermøte ifbm. NM i Narvik, 1-3. april**

Jørtik kan ikke delta pga. Hovedlandsrennet som går samtidig.  
Jo undersøker om han kan dra.

## EVENTUELT

### Evalueringsamlinger

- Fartssamling med ARA Hafjell 18-19. desember, U12 og U14
  - Fungerte veldig bra! Mye mestring, glede og gode tilbakemeldinger.
  - Mye fartskjøring i trygge, gode omgivelser.
  - Kan og bør gjentas!
- Fartssamling Hafjell 2-3. januar, U12-U16
  - Østen og Totto var med som trenere.
  - Også her gode tilbakemeldinger, fint å se hvor mange som blir tryggere i kjøringen sin med fire dager med fart
  - Vurdere trasé, Olympia kanskje litt kort?

Generelt: To løpere fra Peer Gynt, tre fra Gjøvik, resten Lillehammer – dette bør tas tak i.

### Lederansvar Telenorlekene

- Vi blir ca. 6-7 utøvere, det har vært en del frafall av ulike grunner. Da er behovet for egen trener mindre, laglederansvaret kan ivaretas av Sondre
- Sondre tar en prat med Østen
- Ubrukte budsjetterte kostnader for TL brukes evt. til å subsidiere overnatting for utøvere

### Lån/kjøp av Super G-ski til breddesamling

- Spørsmål fra Amund/ØTI
- Anbefaler at de sjekker bruktmarked på f.eks. Facebook og kjøper rimelig, heller enn å låne. Pga. farten er det ekstra viktig at Super G-ski er riktig innstilt.
- SSL-ski kan også brukes til Super-G på samlingen

*Referent Ellie,  
Lillehammer, 26.01.22*